
Kalvsunds Allmännyttiga Samhällsförening 

Protokoll fört vid KAS styrelsemöte 2014-06-02 
 

Närvarande:  Nichlas Strandberg, Thomas Eriksson, Gunnar Stensson, Martin Åberg, 
Markus Hagelvik, Johan Isaksson 

Ej närvarande: Peter Eklund, Fredrik Eytzinger, Marie Johansson, Margaretha Märs, 
Hans Sternbeck 

 
1. Mötets öppnande 
 Nichlas Strandberg förklarade dagens möte öppnat. 
 
2. Val av Ordförande och Sekreterare 
 Till ordförande för mötet valdes Nichlas Strandberg och till sekreterare valdes Markus 

Hagelvik/Johan Isakson (Delat). 
 
3. Val av Justerande för mötet 
 Till justerande av dagens protokoll valdes Martin Åberg. 
 
4. Godkännande av dagordning 
 Föreslagen dagordning godkändes. 
 
5. Genomgång tidigare protokoll 
 Tidigare protokoll godkändes 
 
6. Uppföljningsärenden 

Parkering Framnäs 
KAS inväntar information från kommunen, Agneta Bryngelsson och Robert Svensson. 
Förslag o Underlag. 
 
Snöröjning 
Inget nytt 
 
Vägfrågan 
Nichlas har mailat Robert flertal gånger utan svar. Avvaktar svar. 
 
Arrende 
Inget nytt 
 
Nya Posthuset  
Nichlas söker kontakt med kommunen (Peter Albinsson, Robert Svensson) med dålig 
respons. Vi söker fortfarande möjlighet att adressera ärendet via Länstyrelsen.  
 

7. Ekonomisk rapport 
Ej något nytt att rapportera 
  
8. Arbetsgrupper 

Hamnen 
Redan utfört: Liten arbetsdag 29/5 Omsvets av rampfäste till nya flytbryggan 
  
Kommunikation 
Input till möte med kommunen 4 juni om färjeförbindelse Framnäs - Kalvsund 
Nichlas och Bertil medverkar från KAS 
  
Färjeförbindelse kommunens riskanalys och helhetsbild behöver kompletteras innan 
mötet. 
 
Internet 
Inget nytt 



Kalvsunds Allmännyttiga Samhällsförening 

  
Aktiviteter 
Strandstädning 
Lördag 14/6 10-13, lapp skall sättas upp snarast ansvarig Martin Åberg 

 
Midsommar 
Angelägna personer som vill hjälpa till att klä stången sökes. Anslag kommer. 
  
Kommunal dialog/info/ö-råd 
Nästa möte i höst. KAS deltar 
  
Sjöbodarna 
Inget nytt, byggnationerna klara att påbörjas enligt tilldelning. 
 
Lekplatsen 
Inget nytt 
  
Återvinningsstation 
inget nytt 
  
Badplats 
Krabbebryggan skall ut snarast 

  
9. Övriga frågor 

Traktorn (uppföljningsärende) 
Måste fixas, försäljning skall göras 
  
Färdtjänst  
Hur fungerar transporter?  
Räddningstjänsten på Kalvsund. utför jobbet. KAS,  Gunnar Stensson, ska stämma av 
med Räddningstjänsten hur det vill bli kontaktade. 
  
Valetornet  
Martin Åberg har varit i kontakt med Ann Nordlander på kommunen för att reda ut hur 
underhållsbehovet skall hanteras. Martin kollar vidare. 
  
Turistinformation  
Arbetsgrupp för att sköta turistinformationsplakat med information om Kalvsund. 
Markus Hagelvik, Gunnar Stensson, Martin Åberg driver frågan. 

  
10. Information till hemsidan 
Information om Strandstädning samt Midsommar skall läggas upp på hemsidan 
  
11. Nästa styrelsemöte 
Nästa möte 1/9 kl 19.30 på såsen 
  
12. Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade dagens möte. 

 
 

___________________________  ___________________________ 
Johan Isaksson, protokollförare  Nichlas Strandberg, ordförande 
 
 
 
___________________________ 
Martin Åberg, justeringsman 


